
 

 
 

 

 

 
 

 

Marktcommissie 

Vergadering van 2 december 2008 

 

 

Verslag 

 

 

Aanwezig: 

P. de Jong (secretaris), B. de Vos (marktmeester), A. Mahu, B. Mahu, E. Smits, H. Hoens, 

H. Bex, A. Maseland, J. Tromp, B. Tebrunsvelt en B. Kusters (verslaglegging).  

 

Afwezig: 

Wethouder Strous. 

 

1. Opening. 

Paul de Jong opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Hij 

verontschuldigt de wethouder voor diens afwezigheid en geeft aan dat hij vandaag de 

voorzittersrol op zich neemt. 

Dhr. Bex is weer aanwezig na enkele maanden van afwezigheid, fijn dat hij deze 

commissie weer komt versterken. 

Op zaterdag 22 november jl. heeft er boven diverse winkelpanden aan de Muntpromenade 

een flinke brand gewoed. De politie en brandweer waren zeer te spreken over de 

verleende medewerking van de dienstdoende marktmeester en de marktkooplieden. Ook 

de calamiteitenroute was snel vrij gemaakt waardoor er geen oponthoud was.  

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken. 

De mededelingen en ingekomen stukken worden aan de hand van het verslag van de 

marktmeester punt voor punt doorgelopen. 

 

3. Verslag van de vorige vergadering d.d. 9 september jl. 

Het verslag wordt goedgekeurd met de mededeling dat mevrouw Mahu – de Ridder en de 

heren Hoens en Mahu deze commissie vertegenwoordigen in enkele werkgroepen van stg. 

Centrum-management Weert. Tijdens de komende commissievergaderingen zullen zij 

verslag uitbrengen. 

 

4. Aantrekkelijkheid markt; 

Eerst willen de commissieleden horen wat er dit jaar in de decembermaand op de Nieuwe 

Markt georganiseerd wordt.  

Dit jaar wordt het heel anders van opzet. De Kerstman komt naar Weert. Hij zal zich 

vestigen in diverse chalets op de Nieuwe Markt. De opzet is te vergelijken met het huis 

van de Sint. Tevens wordt er een carrousel geplaatst en een kraam waar warme 

lekkernijen te verkrijgen zijn. De kramen van de weekmarkt worden er op zaterdag 

gezellig omheen geplaatst waardoor er niet tot weinig geschoven hoeft te worden. 

Aanstaande zaterdag geeft de marktmeester aan waar iedereen komt te staan. 

 

Het 1001 marktenfestival, in Weert uitgebreid met een scooteractie, was en succes. De 

bonnen werden goed ingeleverd. De hoofdprijs, een scooter, is gewonnen door een 

inwoonster van Weert. 

Bekeken wordt of er dit voorjaar weer een soortgelijke actie gehouden kan worden, met 

als hoofdprijs één of meerdere fietsen. 
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- promotieacties tijdens de feestdagen. 

De kramen worden versierd en er wordt glühwein, koffie en chocolade rondgedeeld. 

Bekeken wordt of de kerstversiering die enkele jaren geleden aangeschaft is weer 

geplaatst kan worden.  

Op de markt wordt een grote kerstboom geplaatst met mooie verlichting. 

 

- reclamegeld inning. 

Het reclamegeld opnemen in het marktgeld is administratief veel werk en er hangt ook 

een behoorlijke kostenpost aan. Aangezien er op dit moment maar enkele kooplieden niet 

bijdragen staan de kosten niet in verhouding tot de opbrengsten. Er wordt afgezien van 

deze mogelijkheid. 

Voorgesteld wordt een nieuwsbrief rond te delen waarin uitgelegd wordt waar het 

reclamegeld op gebaseerd is. Als iedereen (marktkooplieden en standwerkers) het belang 

ervan inziet en bij wil dragen kan waarschijnlijk elk kwartaal een actie gehouden worden. 

Misschien is dit dan ook het moment om het reclamegeld te verhogen. 

Dhr. Mahu en de marktmeester zullen samen bekijken hoe ze dit het beste op kunnen 

pakken. 

Spontaan wordt aangeboden de commissievergoeding van de heren Smits, Bex, Hoens en 

Tromp te storten in het ‘potje’ voor reclamegeld. 

 

5. Vergaderdata 2009. 

Voor 2009 zijn de volgende data gepland: 

10 maart, 16 juni, 1 september en 17 november om 19.30 uur in de B & W kamer. 

 

6. Rondvraag en sluiting. 

 

Dhr. Smits: 

- waarom worden er wel twee kramen met snoep geplaatst maar niet met wenskaarten? 

De koopman met wenskaarten die al enkele keren aangegeven heeft beschikbaar te zijn is 

een betrouwbare koopman. De commissie adviseert positief. De marktmeester neemt zo 

spoedig mogelijk contact op. 

- De uitpak van standwerkers wordt te groot. In het op te stellen reglement de 4 weken 

regeling opnemen. Tevens opnemen dat de kraam niet meer dan 3 meter mag zijn. 

(bekijken of deze regel al ingevoerd kan worden per 1 januari, anders direct na de 

paardenmarkt).  

 

Niks meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

 

De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 10 maart a.s. om 19.30 uur in de 

B en W kamer van het stadhuis te Weert. 

 


